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Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over klachten over het politie-uniform (ingezonden 21 september 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met de klachten van agenten over de levering van nieuwe 
politie-uniformen? Komen hierover bij u ook veel klachten binnen?1 

Vraag 2
Is het waar dat er een wachtlijst is voor belangrijke kledingstukken, zoals de 
pantalons, die soms wel op kan lopen tot tien maanden? Hoe heeft deze 
wachtlijst kunnen ontstaan? 

Vraag 3
Waardoor worden de problemen met de levering veroorzaakt? 

Vraag 4
Spelen bezuinigingen een rol in de nu ontstane problemen? 

Vraag 5
Deelt u mijn mening dat agenten te allen tijde moeten kunnen beschikken 
over voldoende en kwalitatief goede uniformen? 

Vraag 6
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de problemen snel opgelost zijn en agenten 
niet meer hun eigen uniformen hoeven te repareren of ze die met een gerust 
hart kunnen wassen?

1 http://nos.nl/artikel/420848-veel-klachten-over-politieuniform.html
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